
Zápisnica zo 17. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Slivníku, 

konaného dňa 28. augusta 2020 v kancelárii starostu obce 

 

Prítomní: 

 

starosta obce: Ing. Ján Michalko            

poslanci OZ: viď príloha k zápisnici – Prezenčná listina 

 

hlavný kontrolór obce -  Ing. František Feďák                                                                                

                                                                
Program – podľa pozvánky  

 

 

K bodu: 1. Otvorenie, schválenie programu: 

 

- starosta obce otvoril zasadnutie OZ o 18:10 hod a privítal prítomných 

- skonštatoval, že z celkového počtu 7 poslancov sú prítomní 4 poslanci,  

čiže OZ je uznášaniaschopné  

- dvaja poslanci – Ing. Rudolf Meško a Milan Novák sa ospravedlnili a poslanec  

Miloš Ferko dal pred zasadnutím OZ vedieť starostovi obce, že príde neskôr 

- starosta obce prečítal program a dal o programe hlasovať - program bol poslancami 

schválený – za boli 4 poslanci OZ 

   

K bodu: 2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice: 

 

 starosta navrhol návrhovú komisiu v zložení – Miloš Onder a Matej Kotos 

 za zapisovateľku starosta určil Máriu Topolčányiovú, administratívnu pracovníčku  

Obce Slivník  

 za overovateľov zápisnice: Ignác Kotos a Janette Mackaničová  

 starosta obce prečítal uznesenie - OZ zobralo na vedomie určenie návrhovej komisie, 

určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice – za boli 4 poslanci OZ 

 

K bodu: 3. Kontrola uznesení a správa o činnosti OÚ od predchádzajúceho zasadnutia OZ: 

 

- starosta obce prečítal plnenie uznesení od predchádzajúceho zasadnutia OZ /viď príloha 

k zápisnici/ 

- OZ zobralo plnenie uznesení na vedomie – starosta obce dal o tom hlasovať – za boli  

4 poslanci OZ 

- starosta obce ďalej prečítal správu o činnosti OÚ od posledného zasadnutia OZ,  

t. j. od 19. 06. 2020 /viď príloha k zápisnici/ 

- hlavný kontrolór prečítal uznesenia, ktoré ku dnešnému dňu – t. j. ku 28. 08. 2020 neboli 

splnené: 

- Uzn. č. 8/9/2019 zo dňa 15. 11. 2019, ktorým OZ schválilo obstaranie zmien a doplnkov 

Územného plánu Obce Slivník– zatiaľ nesplnené 

- Uzn. č. 11/9/2019 zo dňa 15. 11. 2019, ktorým OZ schválilo zriadenie kompostoviska  

na par. č. 1836 a č. 461/14 – zatiaľ nesplnené 

- Uzn. č. 12/9/2019 zo dňa 15. 11. 2019, ktorým OZ schválilo zabezpečiť 3 ks stĺpov 

a svetlá na starý cintorín – zatiaľ nesplnené 

- Uzn. č. 11/11/2019 zo dňa 21. 12. 2019, ktorým OZ schválilo prepracovanie obecnej 

web stránky – zatiaľ nesplnené 

- starosta obce sa k neplneniu uznesení vyjadril nasledovne: 

 - uznesenie o Územnom pláne Obce Slivník – je v štádiu riešenia 



- uznesenie ohľadom kompostoviska – materiál na kompostovisko je pripravený, 

ostáva už len urobiť ho – malo to byť v spolupráci s našimi pracovníkmi, ale našich 

pracovníkov máme málo – pracovníci AČ zatiaľ prevádzajú iné práce, hlavne 

kosenie 

- uznesenie ohľadom verejného osvetlenia na starý cintorín – je pripravených  

6 stĺpov verejného osvetlenia na starý cintorín – je potrebné ich už len zabetónovať 

a natiahnuť káble 

- uznesenie ohľadom novej web stránky – je to v štádiu riešenia – momentálne  

nie je dostatok finančných prostriedkov na novú web stránku – škrtenie príjmov 

z dôvodu korona krízy 

- starosta obce prečítal k tomuto bodu uznesenie a dal o tom hlasovať – OZ zobralo  

na vedomie správu o činnosti OÚ od predchádzajúceho zasadnutia OZ – 4 poslanci boli  

za 

 

K bodu: 4. Správa nezávislého audítora o výsledkoch účtovnej závierky k 31. 12. 2019: 

 

 starosta obce prečítal správu nezávislého audítora o výsledkoch účtovnej závierky  

k 31. 12. 2019 /viď príloha k zápisnici/ 

 - po prečítaní starosta obce vyzval prítomných poslancov OZ, aby sa vyjadrili k tomuto bodu 

 poslankyňa Mackaničová prečítala podnet na prešetrenie pre hlavného kontrolóra,  

či je audítor naozaj nezávislý – podľa zákona č. 423/2015 o štatutárnom audite  

a podľa Nariadenia Európskeho parlamentu a Rady EÚ č. 537/2014 – hlavný kontrolór  

sa vyjadril, že si musí preštudovať daný zákon a následne sa k tomu vyjadrí 

- v tomto bode sa o slovo prihlásil poslanec Miloš Onder a opýtal sa poslankyne, či má 

pochybnosti o tom, žeby bolo dačo nesprávne, či má pochybnosti o práci hlavného 

kontrolóra – poslankyňa sa vyjadrila, že ona len poukazuje na vyššie spomenutý zákon 

a nariadenie – v tom sa uvádza, že audit a auditorská spoločnosť môžu poskytovať 

subjektom aj neaudítorské služby, avšak s výnimkou subjektov, v ktorých vykonávajú 

audit. Ide o služby v oblasti vedenia účtovníctva, analýz účtovného systému, 

ekonomického, finančného alebo daňového poradenstva a podobne  – že sa na obci 

poskytuje protizákonne – keď sa poskytuje ekonomické poradenstvo a tak, že nám 

nemôže robiť audit – obec porušuje zákon – robíme zase niečo, čo nemôžeme – nie je to 

myslené v zlom 

 potom starosta obce prečítal k tomuto bodu uznesenie a dal o tom hlasovať – OZ berie 

na vedomie správu nezávislého audítora o výsledkoch účtovnej závierky  

k 31. 12. 2019 - za boli 3 poslanci OZ, 1 poslankyňa sa zdržala 

- poslankyňa Mackaničová sa ešte nakonie spýtala hlavného kontrolóra, či sa po 

preštudovaní zákona k tomuto bodu vyjadrí a povie svoj názor – hlavný kontrolór 

odpovedal, že sa k tomuto bodu po preštudovaní zákona vyjadrí  

 

K bodu: 5. Prefinancovanie vnútorných úprav v MŠ, ŠJ a ZŠ z Univerzálneho úveru: 

 

- starosta obce informoval, že obec mala kontrolu z Regionálneho úradu verejného 

zdravotníctva v MŠ a ZŠ – vnútorné priestory bolo potrebné poprerábať a obnoviť   

 v zápisnici z opätovnej druhej kontroly bolo uvedené, že boli splnené podmienky, 

zistené nedostatky boli odstránené 

 starosta obce sa vyjadril k prefinancovaniu – obec brala Univerzálny úver – obec môže 

z tohto úveru čerpať prostriedky a použiť ich – keďže z dôvodu korona krízy  

boli poskracované príjmy, obec tie prostriedky tam má a je potrebné vyrovnať prácu  

na MŠ a ZŠ, to znamená, že sa nebude brať iný úver, ale sú tam prostriedky, z ktorých  

sa môžu uhradiť výdavky za prácu – starosta obce vyzval hlavného kontrolóra,  

aby informoval prítomných poslancov o výške finančných prostriedkov potrebných  



na úhradu uvedených prác – hlavný kontrolór sa vyjadril, že tento problém rieši Návrh 

rozpočtového opatrenia č. 3 s tým, že bol schválený úver Municipal a ešte ku koncu júna 

2020 boli voľné prostriedky 14.471,- € - z tých voľných prostriedkov sa použije  

10.868,- € - na prefinancovanie úprav v MŠ a ZŠ 

 o 18:52 odišla poslankyňa Mackaničová – ako dôvod uviedla, že jej je zle 

 starosta obce vtedy prerušil rokovanie OZ, keďže odchodom poslankyne Mackaničovej 

bolo OZ uznášania neschopné a poďakoval prítomným 

 starosta obce zavolal poslancovi Ferkovi, či dôjde na zasadnutie OZ, aby sa vedelo,  

či OZ bude pokračovať – poslanec Ferko sa najprv vyjadril, že je na ceste, že dôjde  

a má sa na neho počkať 

- na poslanca Ferka sa čakalo, medzitým volal, že nepríde 

- starosta obce ukončil rokovanie OZ o 19:11 z dôvodu, že OZ bolo uznášania neschopné 

a poďakoval prítomným za účasť a aktivitu 

 

 

                       

Zapisovateľ: 

 

Mária Topolčányiová  __________________________ 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Ignác Kotos __________________________    

 

Janette Mackaničová  __________________________                                                                                           

                              

 

V Slivníku dňa 28. augusta 2020 

 

Ing. Ján Michalko 

     starosta obce 

 


